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Presidium

Datum vergadering : 30 september 2020

Voorzitter : dhr. A. Th. T. van Dijk

Griffier : dhr. M. Admiraal

Telefoonnummer/e-mail : (023) 5143323/ admiraalm@noord-holland.nl

Aanwezig:

5 Voorzitter Voorzitter Provinciale Staten, dhr. A. Th. T. van Dijk

Griffier Griffier dhr. M. Admiraal en mw. K. Bolt

Leden Fractievoorzitter CDA, dhr. D. Heijnen

 Fractievoorzitter ChristenUnie, dhr. M.C.A. Klein

 Fractievoorzitter GroenLinks, mw. R.P.M. Kocken

10 Fractievoorzitter SP, dhr. E.M.A. Smaling

Fractievoorzitter PvdD, dhr. F.A.S. Zoon

Notulist mw. C. van Spanning (Moneypenny)

Afwezig Fractievoorzitter Fractie Baljeu, dhr. R.J.P. Baljeu, fractievoorzitter PVV, 
dhr. M. Deen, fractievoorzitter FvD, dhr. J. Dessing, fractievoorzitter 

15 DENK, dhr. G.E.E. Everduim, fractievoorzitter VVD, dhr. E.J. van der Maas, 
fractievoorzitter 50PLUS/PVDO, mw. W. van Soest, fractievoorzitter PvdA, 
dhr. L.Hj. Voskuil, fractievoorzitter D66, mw. I. Zaal,
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1. Opening en mededelingen voorzitter

35 De voorzitter opent de online vergadering om 17.30 en heet de aanwezigen welkom. Mevrouw Strens 

(D66) vervangt mevrouw Zaal (D66), mevrouw Van Meerten Kok (VVD) vervangt de heer Maas (VVD) 

en mevrouw De Vries (PvdA) vervangt de heer Voskuil (PvdA).

2. Vaststelling agenda

40 Dit extra presidium is belegd om de gevolgen te bespreken voor de vergaderplanning van de 
nieuwe maatregelen van het Kabinet per 29 september 2020 in het kader van de bestrijding van 
het coronavirus.

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

45
3. Concept verslag presidiumvergadering 24 september 2020

Dit agendapunt schuift door naar de presidiumvergadering van 5 oktober aanstaande.

4. Memo vormgeving vergaderingen PS en commissies

50 De nieuwe maatregelen hebben gevolgen voor onder meer zalenverhuur en horeca. Fysiek 

vergaderen op locatie Zuiderduin is nog mogelijk. Dit is afgestemd met de Veiligheidsregio, die 

aangeeft dat het geen ontheffingsplichtige bijeenkomst is. De enige belemmeringen in hotel 

Zuiderduin zijn dat er geen zaal is voor publiek en dat het niet mogelijk is om met een grote groep 

in het restaurant te eten. De Statenzaal wordt door het interne crisisteam niet gezien als passend 

55 alternatief voor fysiek vergaderen. De andere optie is teruggaan naar digitaal vergaderen. Mevrouw 

Bolt geeft hierbij nog mee dat het mogelijk is om vervoer per bus of taxi te tegelen naar hotel 

Zuiderduin. De heer Admiraal geeft aan dat er nog een aantal aanvullende maatregelen mogelijk zijn 

in hotel Zuiderduin, zoals het aantal mensen dat naar de vergadering komt beperken, aanpassingen 

in de wijze waarop de maaltijden worden aangeboden en het gebruik van mondkapjes.

60

De voorzitter vraagt de fractievoorzitters om aan te geven waar hun voorkeur voor de PS van 5 

oktober naar uit gaat, fysiek vergaderen in hotel Zuiderduin of digitaal vergaderen
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De heer Smaling (SP) geeft aan dat de SP-fractie een voorkeur heeft voor vergaderen in hotel 

65 Zuiderduin, eventueel met een quorum.

Mevrouw Van Meerten (VVD) geeft aan dat de VVD-fractie een voorkeur heeft voor digitaal 

vergaderen, met name omdat er niet gestemd hoeft te worden. De fractie kiest voor veiligheid – ‘play 

it safe’ en daarom voor online vergaderen.

70

Mevrouw De Vries (PvdA) geeft aan dat haar fractie heeft overwogen dat gezondheid voorop staat, 

men geen voorstander is van alleen woordvoerders in een PS-vergadering en dat men belang hecht 

aan de signaalfunctie. Op basis van deze overwegingen heeft de PvdA-fractie een sterke voorkeur 

voor digitaal vergaderen. Daarbij vindt men het wel belangrijk om rekening te houden met het feit 

75 dat dit meer tijd kost dan fysiek vergaderen en dat er voldoende gelegenheid moet zijn voor overleg 

over moties en amendementen. Zij stelt voor nu al te kijken naar uitloopdata zoals 6 en 7 oktober.

Mevrouw Kocken (GroenLinks) denkt dat een belangrijk onderwerp als de omgevingsverordening niet 

goed past bij een digitale vergadering omdat dat het lastig blijkt om digitaal een goed debat te 

80 voeren. Daar staat tegenover dat haar fractie het belangrijk vindt dat niemand zich gedwongen voelt 

om aanwezig te zijn. Als er weerstand is tegen fysiek vergaderen, zal haar fractie dat respecteren.

De heer Zoon (PvdD) geeft aan dat ook zijn fractie, gezien het belang van de onderwerpen die 

geagendeerd zijn ter bespreking, een voorkeur heeft voor fysiek vergaderen, in ieder geval voor de 

85 eerste termijn. 

De heer Klein (ChristenUnie) spreekt een voorkeur uit voor fysiek vergaderen gezien de belangrijke 

onderwerpen die op de agenda staan. Het is niet voor niets dat voor de vergaderingen van de PS en 

de gemeenteraad in de overheidsregels expliciet een uitzondering wordt gemaakt. Hij realiseert zich 

wel dat de Provincie een voorbeeldfunctie heeft. Om die reden stelt hij voor om maximaal in te 

90 zetten op de (extra) preventieve maatregelen zoals zojuist door de heer Admiraal benoemd. Met die 

beperkingen, stelt hij voor fysiek te vergaderen, juist omdat het zo belangrijk is dat het 
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democratische proces doorgaat. Ook hij heeft de ervaring dat het debat in digitale vergaderingen 

niet goed van de grond komt.

95 Mevrouw Strens (D66) sluit grotendeels aan bij de heer Klein (ChristenUnie). Gezien de onderwerpen 

die op 5 oktober op de agenda staan, heeft het haar voorkeur om het debat in de volle breedte te 

kunnen voeren en dat lukt beter fysiek. In relatie tot de voorbeeldfunctie van de Provincie, is het wel 

belangrijk dat aan alle maatregelen wordt voldaan.

100 De heer Heijnen (CDA) sluit hierbij aan. Gezien de belangrijke onderwerpen en het debat wat 

hierover gevoerd zal worden, heeft de CDA-fractie een voorkeur voor fysiek vergaderen in hotel 

Zuiderduin met inachtneming van alle maatregelen, vooral een beperking van de horeca 

voorzieningen. De uitloopvergadering van 22 oktober, zou wat hem betreft wel digitaal kunnen 

omdat daar minder sprake is van debat en er met name gestemd wordt. Tevens denkt hij dat de 

105 locatie in Haarlem zich minder goed leent om de coronamaatregelen optimaal in acht te nemen.

Mevrouw Van Meerten (VVD) reageert op de opmerking van de heer Klein (ChristenUnie) dat 

vergaderingen van de PS en de gemeenteraad in de overheidsregels expliciet zijn uitgezonderd.  Dat 

is correct, maar het is wel zo dat hotel Zuiderduin een horeca gelegenheid is en geen 

110 overheidsgebouw. Dat neemt niet weg dat de VVD vanwege het belang van de vergadering graag 

fysiek zou willen vergaderen, maar alles overziend – de voorbeeldfunctie, het feit dat hotel 

Zuiderduin een horeca gelegenheid is, alle bewegingen die gemaakt moeten worden – vraagt zij zich 

af of iedereen zich daar comfortabel bij voelt. De VVD neemt daarom liever het zekere voor het 

onzekere en spreekt een voorkeur uit voor digitaal vergaderen. Mevrouw Van Meerten (VVD) vraagt 

115 of het ook 5 oktober mogelijk is om vanuit locatie Haarlem aan de vergadering deel te nemen. De 

griffie antwoordt bevestigend.

De voorzitter geeft aan dat hij in deze als belangrijkste uitgangspunt hanteert dat het democratisch 

proces het meest gediend is als alle fracties daaraan kunnen deelnemen. Gezien het feit dat er geen 
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120 volledige overeenstemming is voor fysiek vergaderen, stelt hij voor om de PS vergadering van 5 

oktober digitaal te doen en dit uitgangspunt voorlopig aan te houden.

 Het presidium besluit de PS en commissievergaderingen voorlopig digitaal te doen.

5. Rondvraag

125 Ten aanzien van de commissievergadering NLG geeft mevrouw Bolt aan dat deze nog gepland staat 

als fysieke vergadering. Zij vraagt of dit kan doorgaan. Het alternatief is een digitale vergadering op 

7 of 8 oktober. Dit is echter niet voor alle fracties een passend alternatief. In reactie op mevrouw 

Kocken (GroenLinks) geeft mevrouw Bolt aan dat het ombouwen naar digitaal in het weekend gaat 

gebeuren, dat is geen belemmering om de commissie NLG op 1 oktober fysiek te doen. Het voorstel 

130 van mevrouw Kocken (GroenLinks) om de commissievergaderingen van 29 september en 1 oktober 

fysiek te doen volgens planning, wordt overgenomen. Zoals afgesproken zijn alle vergaderingen 

vanaf maandag 5 oktober voorlopig digitaal. Dat geldt in principe ook voor de uitloopvergadering op 

22 oktober. Mevrouw De Vries (PvdA) wil over de 22e liever nog geen beslissing nemen gezien de 

nieuwe richtlijnen vooralsnog gelden voor drie weken. Als de maatregelen daarna teruggedraaid 

135 worden, zou zij deze vergadering graag fysiek willen doen.

 De commissievergaderingen van 29 september en 1 oktober vinden nog fysiek plaats in de 
Statenzaal, vanaf 5 oktober (PS) wordt voorlopig digitaal vergaderd. Dit geldt zowel voor de PS 
als de commissievergaderingen.

140 De griffie verzoekt alle fracties om hun aan- en afwezigheid goed door te geven. 

 De heer Admiraal stuurt een e-mail rond naar alle Statenleden om hen te informeren over het 
besluit om 5 oktober weer digitaal te gaan vergaderen..

145 Tot slot geeft de voorzitter aan dat hij op 5 oktober ruimhartig om zal gaan met verzoeken tot 
schorsing.

6. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 18.00 uur met dank voor ieders aanwezigheid en inbreng.


